
Styrelsemöte	Grön	kultur	Högsbo	240111	

Närvarande:	Randine	Petterson,	Barbro	Robertsson,	Frida	Jorstedt,	Elisabet	Ohlsson.	

Adjungerande	valberedning:	Eva-Britt	Törnqvist,	Elisabeth	Hammar,	Anna	Arias-Ortega	§1-§5	och	§	
12a.	

§	1.	Mötet	öppnas	av	ordförande	Randine	

§	2.	Till	sekreterare	för	mötet	utses	Elisabet.	

§	3.	Till	justerare	utses	Frida.	

§	4.	Dagordningen	godkänns.	

§	5.	Information	till	valberedningen	angående	styrelsemedlemmarnas	tankar	inför	2024	och	om	de	
behov	man	ser	för	den	nya	styrelsen.	Datum	för	årsmötet	är	inte	klart	ännu.	Valberedningen	kommer	
att	få	tillgång	till	medlemsmatrikeln.	

§	6.	Föregående	mötesprotokoll	gås	igenom.	

§	7.	Kassörens	rapport:	Efter	utgifter	för	eldfest	mm	har	föreningen	tilllgångar	på	ca	5600:-.	Då	har	
även	en	del	av	arrende	för	2024	betalats.	Information	har	inkommit	från	skattemyndigheten	om	att	
föreningen	är	skattebefriad.		

§	8.	Medlemsfrågor:	Medlemmarna	har	fått	information	via	mail	om	inbetalning	av	medlemsavgift	
och	arrende	för	2024,	samt	om	regler	för	ev.	uppsägning	av	odlingslott.	Köande	medlemmar	har	fått	
uppgift	om	vilken	plats	i	kön	de	har.	

§	9.	Årsmötet:	Mötet	planeras	till	v.11	16-17/3	beroende	på	när	det	finns	tillgång	till	lokal	i	
församlingshemmet.	Ordförande	och	kassör	förbereder	årsmöteshandlingarna	som	ska	skickas	ut	2	
veckor	före	årsmötet.	

§	10.	Stadgeförändringar:	Diskussion	om	de	förändringar	som	krävs	för	att	överensstämma	med	
arrendeavtalen	som	föreningen	har	med	kommunen	i	§	1	o	2.	Vissa	förändringar	föreslås	också	i	§1	
för	att	bättre	beskriva	föreningens	syfte.	Även	i	§	9	kommer	en	förändring	att	föreslås.	Barbro	
sammanställer	ett	förslag	inför	årsmötet.	

§11.	Kommande	aktiviteter:	Nästa	styrelsemöte	blir	7/2.	

§12.	Övriga	frågor:		

a) Papperskorgen	upp	mot	Bankogatan	har	varit	överfull,	med	skräp	runtom.	Eva-Britt	
kontaktade	Familjebostäder	om	detta.	Fb	ser	inte	att	det	är	deras	ansvar	att	sköta	
tömningar,	utan	att	papperskorgen	kan	stängas	ner.	Fb	äger	inte	längre	marken	på	platsen.	
Diskussion	om	det	finns	ett	behov	av	en	papperskorg	på	området,	eller	om	var	och	en	kan	ta	
hem	sitt	skräp.	Flera	ser	ett	behov	av	en	papperskorg	eftersom	GkH	också	fortlöpande	städar	
området	på	annat	skräp,	och	att	odlingsområdet	också	fungerar	som	en	park	där	många	
fikar.	Eva-Britt	kontaktar	Fb	igen	för	att	eventuellt	få	dem	att	återuppta	tömningarna.	

b) Nya	kontaktuppgifter	ska	lämnas	till	Loopia	(hemsidan),	och	de	behöver	ändras	när	Oscar	
lämnat	styrelsen.	Vi	avvaktar	tills	den	nya	styrelsen	har	beslutat	om	vem	som	ska	ansvara	för	
hemsidan	för	2024.	

c) Richard	L	har	meddelat	styrelsen	om	att	brädor	för	att	laga	trasiga	trädgårdsmöbler	nu	finns	i	
boden,	och	att	han	kan	delta	på	arbetsdag	för	att	slutföra	arbetet.	



	

§	13.	Mötet	avslutades.	

	

Elisabet Ohlsson   Frida Jorstedt	
Mötessekreterare																																																																									Justerare																																																																																									


